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CZĘŚĆ PIERWSZA – SPRAWY REGULAMINOWE  

AD. 1 OTWARCIE SESJI I POWITANIE. 

 O godz. 16.00 otwarcia XLIII Sesji Rady Miejskiej w Skórczu dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski, który powitał wszystkich przybyłych 

na obrady.  

 

AD. 2 STWIERDZENIE KWORUM. 

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski poinformował, że zgodnie z listą obecności,    

na sali obecnych jest 14. radnych, a więc jest kworum i Rada może podejmować uchwały. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

AD. 3 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI RADY.  

 W związku z brakiem uwag co do treści protokołu z poprzedniej sesji, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem protokołu – 14, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0. 

Protokół Nr XLII/2022 z sesji Rady Miejskiej w Skórczu, która odbyła się  

08 listopada 2022 roku został przyjęty bez uwag. 

 

AD. 4 ZGŁASZANIE WNIOSKÓW DO PORZĄDKU OBRAD. 

(porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

Radni nie wnieśli żadnych wniosków do porządku obrad.   

 

CZĘŚĆ DRUGA – OBRADY 

AD. 1. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

UCHWAŁY BUDŻETOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ NA 2022 ROK. 

 (załącznik nr 3 do protokołu) 

Projekt powyższej uchwały szczegółowo przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta, 

Krystyna Bogulska. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 
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 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XLIII/263/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 05 grudnia 2022 r. 

została podjęta.  

 

AD. 2. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ  

NA LATA 2022 - 2033. (załącznik nr 4 do protokołu) 

Projekt powyższej uchwały szczegółowo przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta, 

Krystyna Bogulska. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XLIII/264/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 05 grudnia 2022 r. 

została podjęta.  

 

AD. 3. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE DOPUSZCZENIA 

ZAPŁATY INSTRUMENTEM PŁATNICZYM PODATKÓW I OPŁAT 

STANOWIĄCYCH DOCHODY BUDŻETU GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ. 

 (załącznik nr 5 do protokołu) 

Projekt powyższej uchwały szczegółowo przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta, 

Krystyna Bogulska. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XLIII/265/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 05 grudnia 2022 r. 

została podjęta. 
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Raport zbiorczy z przebiegu wszystkich głosowań imiennych, które odbyły się 

podczas XLIII sesji Rady Miejskiej w dniu 05 grudnia 2022 r. stanowi załącznik nr 6  

do protokołu. 

 

CZĘŚĆ TRZECIA – ZAKOŃCZENIE OBRAD 

AD. 1 INTERPELACJE, WNIOSKI I ZAPYTANIA. 

  

Burmistrz Miasta Janusz Kosecki z radością poinformował zebranych, iż Gmina 

Miejska Skórcz została Liderem Powiatu Starogardzkiego w Rankingu Gmin, który 

realizowany jest przez Fundację Rozwoju Demokracji Lokalnej we współpracy z Urzędem 

Statystycznym w Gdańsku. Burmistrz podziękował za współpracę radnym oraz pracownikom 

Urzędu Miejskiego zaznaczając, że to wspólny, duży sukces. W ubiegłym roku byliśmy na 

drugim miejscu, w tym roku na pierwszym.  

Radny Marian Firyn pytał, co było brane pod uwagę w tworzeniu tego rankingu? 

Burmistrz odpowiedział, że było to kilkanaście czynników, które miały wpływ na 

miejsce w rankingu, m.in. wskaźnik zadłużenia, gospodarka i różne inne płaszczyzny, więc 

naprawdę bardzo przyzwoicie wypadliśmy. Jeżeli chodzi o województwo pomorskie, to w 

ocenie wszystkich gmin przesunęliśmy się z 25. miejsca w roku ubiegłym, na 12. miejsce w 

roku bieżącym. Wśród gmin miejskich województwa pomorskiego zajęliśmy 6. miejsce, więc 

naprawdę jest się z czego cieszyć.  

Burmistrz mówił jeszcze o tym, że mamy piękny rynek. Zostało dosłownie kilka 

kosmetycznych rzeczy do zrobienia. Przypomniał także, że ozdoby świąteczne w tym roku 

będą tylko na Rynku Maślanym i na Rynku Świńskim, jak to zostało ustalone z radnymi 

wcześniej.  

Radna Justyna Kreja pytała, czy od płatności kartą będzie prowizja, na co pani 

Skarbnik wyjaśniła, że do 2025 roku prowizji nie będzie.  

Radna Kreja pytała, czy wpłacający będzie ponosił koszty prowizji, na co pani 

Skarbnik odpowiedziała, że nie.  

Burmistrz Janusz Kosecki poruszył jeszcze kwestię doświetlenia przejść dla pieszych 

przez Energę. Poinformował, że Energa w ostatnim czasie nie odzywała się w tej kwestii. 

Nawet nie zgłaszali się odnośnie podpisania czy przedłużenia umowy oświetlenia ulic na rok 

następny, więc na razie czekamy. Zobaczymy, co będzie. Dużo czasu już nie zostało.  
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Przewodniczący Krzysztof Czapiewski poruszył temat programu ochrony dla gmin i 

pytał, czy wniosek już został złożony, na co Burmistrz Janusz Kosecki odpowiedział, że 

wniosek został złożony. Nasze jednostki również takie wnioski złożyły. 

Radny Roman Pietrzykowski podziękował Burmistrzowi za to, że przed zimą udało 

się zamontować nowe zabawki na placu zabaw.  

Burmistrz Janusz Kosecki potwierdził, że rzeczywiście zostały te zabawki 

zamontowane. Dodał, że w ostatnim czasie udało się również sfinalizować przebudowę ulic 

Konopnickiej i Żeromskiego. Kolejny temat mamy zamknięty.  

Przewodniczący Krzysztof Czapiewski podsumował, że to bardzo fajny prezent 

świąteczny dla mieszkańców tych ulic.  

 

AD. 2 ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zakończył XLIII sesję Rady 

Miejskiej w Skórczu o godz. 16.15. Protokół zawiera 5 ponumerowanych stron maszynopisu  

i 6 załączników. 

 

       Przewodniczący Rady Miejskiej  

              Krzysztof Czapiewski 

 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 06.12.2022 r.  


